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Eco is hip bleek onlangs uit een onderzoek van Capgemini. De consument maakt zich zorgen over het milieu,
onder meer over de toenemende ontbossing. Het gevolg is dat het aandeel FSC-hout in het Nederlandse
houtassortiment in snel tempo toeneemt. Ook in doe-het-zelfsector is volop FSC-hout te vinden. Wat is het
beleid van de diverse ketens aangaande het FSC-certificaat? MIX doet een onderzoekje.

Marc Nelissen
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